
valtavalo

Viimeisimmät LED-valoputkihankintamme ovat olleet kotimaista tuotantoa ja niiden toiminta tähän mennessä on ollut 

virheetöntä. Energiankulutuksessa olemme päässeet alle toimittajan laskemien määrien eli takaisinmaksuaika on oletettua nopeampi 

ja säästöt suurempia. Valon määrä on myös LED-valojen myötä kohonnut.
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